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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportj a

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Új pályázati feltétel az éhségsztrájk?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést

kívánok benyújtani Bajnai Gordon nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszterhez . A kérdésrea

választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az uniós források körüli folyamatos problémák és visszásságok közül is kiemelkedett az NC T

Kft. esete. A sajtónyilvánosságot szerzett demonstráció a vállalkozás tulajdonosaina k

elszántságát, hovatovább elkeseredettségét jelzi . Mert mirő l is van szó ?

A Közép-Magyarországi Operatív Program pályázatán elindult egy hazai középvállalkozás . A

cég tőkeerős, több mint tíz éve fejlődik. A belföldi piacok után a külföldi piacokat i s

meghódította, olyannyira, hogy egyes termékek esetében az orosz piacon harmadik, mí g

Romániában piacvezető . Ezen kívül a világ számos országában rendelkezik képviselettel – a z

Egyesült Államoktól Kínáig – ahol olyan vállalatokkal kell megmérkőznie, mint a Siemens .

A vállalkozás három éves előkészület után indult el a pályázaton . A cél, hogy a vállalkozás a

nehéz belső és romló külső környezet ellenére is növekedhessen, fejleszthessen . Mindezek

eredménye képen pedig nem csak munkahelyeket tart meg, hanem újakat teremthet .

Ennek ellenére az NCT Kft . nem tudott forráshoz jutni . A döntés több kérdést is felvet .

Először is – sajtóértesülések szerint ugyanezen pályázaton olyan vállalkozások voltak

sikeresek, mint a kutya-wellness létrehozását tervező pályázó . Nem becsmérelve e vállalkozá s

fontosságát felmerül a kérdés, hogy a források szétosztásánál megfelel ően végiggondolt

preferencia-sorrendet alkottak-e? Milyen objektív indokok vezettek arra, hogy egy ipari -

elektronikai fejlesztéssel foglalkozó magyar vállalkozás még részeredményt sem érhetett el ?
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További kérdéseket vet fel, hogy — miként a Miniszter Úr állítólag fogalmazott — nincse n

elegendő forrás . A jelen világgazdasági környezetben nem lett volna mód a pályázati pénzek

megfelelő átcsoportosítására? Ugyanis ebb ő l az egyedi esetből arra lehet következtetni, hogy

nem egy hazai kis- és középvállalkozás maradt hoppon — holott a munkavállalók 7 0

százalékát ők alkalmazzák. Egy világgazdasági recesszió esetén, mely hazánkat sokka l

mélyebben érinti, Ön szerint mindez elfogadható ?

Ami konkrétan az egész eseménysort elszenvedő Póka urat illeti: kitartó munkájának

gyümölcse annyi volt, hogy az NFGM államtitkára megüzente neki, próbáljon jobb pályázato t

írni . Ebből arra lehet következtetni, hogy a minisztérium birtokában vannak annak a tudásnak ,

ami a nyertes pályázat elkészítéséhez elengedhetetlen . Ezt azonban jó lenne megosztani a

hazai vállalkozói réteggel, hogy sikerrel indulhassanak az uniós forrásokért, és elkerülhessé k

e kudarcos helyzeteket . Így hát a konkrét pályázat kapcsán kérdezem, mik voltak azok a z

objektív, technikai, esetleg tartalmi okok, ami alapján az NCT Kft. pályázata nem jutot t

forráshoz? Mi lett volna az a pályázati megoldás, ami a pályázót — céljának megfelel ően —

elősegíthette volna ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . március 26.

Tisztelettel :

Var Mihály
Fidesz - Magy Polgári Szövetség
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